2023 Theme & Goal of FGCCT [Christ-centered to be the core of faith]

English Ministry Announcements:

1. Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book.

Next Sunday (December 10) : Sermon Speaker---Rev. Tim Li

Sermon title: [The Abomination of Desolation];

Scripture---Matthew 24:15-28

- 2. Next Sunday (December 10): We light the second candle of Advent, symbolizes "Preparation", represents Faith & Preparation. Prepare the way for the Lord; let your good deeds serve as an example, so that those who have not yet believed may be drawn to Christ through your admirable.
- 3. December 09 (Saturday), at 8:00AM, we will hold the 2023 Year-end Review and the 2024 Planning Meeting online via Google Meet. We kindly request the three pastors (TM/MM/EM), youth leader, both current (2023) and new (2024) board members, adult choir conductor and leader, senior and ladies group leaders to reserve time to attend. May God guide us and grant us wisdom, equipping us with the abilities for our assigned tasks. May we stand firm in the vision and planning of the church, and hold our position in the kingdom. Let us strive to fulfill the Great Commission entrusted to us by the Lord."
- 4. December 09(Saturday), at 12:00~2:00pm, EM will be having a thank you lunch for all Teachers and EM helpers.

5. Tribute Big Band Christmas Concert

Location: Formosan Grace Christian Church in Toronto Date: Thursday, December 14, 2023 at 8:00 PM. Cost: free.

---We will be playing Big Band jazz standards and Christmas tunes

6. Join us for Discipleship Group or Reading through the Bible. https://fgcct.org/discipleship-groups/



1 Corinthians 3:10~11

According to the grace of God given to me, like a skilled master builder I laid a foundation, and someone else is building upon it. Let each one take care how he builds upon it. For no one can lay a foundation other than that which is laid, which is Jesus Christ.



多倫多臺恩基督教會 週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Ontario M1H 2X4

梁世隆牧師 416-560-3788 slone0912@gmail.com Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org Rev. Paul Carr 416-447-3136 pastorpaul@fgcct.org 教會電話 Church Telephone: 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org

2023年 12 月 03 日 Weekly Bulletin # 983

2023 年度主題目標:【基督為本,信仰真義】

主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP



司會: 蘇素碧 Su-Pi Su

~~~ 靜候上帝 Waiting on the Lord ~~~

	** *** **** **** *********************												
	待降	節點燈	蜀 Light Adve	nt Candle	王澄材	、陳雪嬌 夫婦							
	主	濤 文	The Lord's	Prayer		會眾							
	宣	즌	Call to Wor	rship		司會							
	聖	討	F Hymn #158	3—懇請聖神降臨		會眾							
	啟	應	Responsive	Reading17 (詩篇	84)	會眾							
	獻	討	Anthem			有志							
	~~~ 恭守上帝的話 Listen to The Word~~~												
	聖	<u> </u>	Scripture Scripture	路加福音 11:1~13		司會							
	講	道	É Sermon	祈禱的教訓】		梁世隆 牧師							
	祈	禱	Prayer			梁世隆 牧師							
	聖	計	Hymn #474	1冥日只有信靠主		會眾							
	信化	7告白	Statment of	Faith使徒信經		會眾							
~~~ 回應上帝的話 Response to The Word ~~~													
	奉	鬳	Offering (H	Iymn 306B 我的生命	冷獻給 袝	尔 / ver.4)							
	我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具												
	祈	禱	Prayer			司會							

報告Announcements司會聖詩Hymn #499---榮光歸聖父上帝會眾

祝 禱 Benediction 梁世隆牧師

殿 樂 Postlude



TM 臺語堂報告事項:

- 1. 誠摯歡迎新朋友前來參加今日主日崇拜,主賜福於您。請您留下 您的聯絡方式。
- 2. 下週主日12月10日, 恭守聖餐;梁世降牧師證道。 講題:【末後的景況】;經文:路加福音 11:14-26。 司會:巫宗翰。招待人員:Jess Rapanan、洪素彫。
- 3. 下週主日 12月 10日, 待降節第二支的紫色蠟燭, 這是備辦 (Preparation) 的蠟燭,代表"備辦及信心"。當備辦主的路,當用自 己的好行為作模範,互未信的人,因為咱的好行為來渴慕耶穌。 點燭事奉人員:胡頌一、蘇芳苓。
- 4. 12月09日(星期六), 上午8:00AM, 於 Google Meet 視訊線上,召開 2023年度年終檢討,與明年2024年度計畫會議。煩請三堂牧師; 青少年輔導;新、舊的委員;聖歌隊指揮、隊長;松柏會會長; 婦女會會長,務必預留時間出席參加。 求上帝帶領並賜與我們智 慧,裝備我們差派的能力,為了教會的展望與規劃,在國度中站 穩 主要我們站立的位置,竭力完成 主託付給我們的大使命。
- 5. Tribute Big Band 聖誕音樂晚會

地點:多倫多臺恩基督教會 (841 Progress Ave.) 日期:2023年12月14日,星期四,晚上8:00PM。費用:免費。 ----將演奏標準爵士樂風和聖誕曲調。 熱忱邀請、期待您的光臨!

6. 勉勵大家繼續讀經,台語堂每週讀經推度: 本调 121/03~12/09---以賽亞書 42:1-47:15。 下週 12/10~12/16---以賽亞書 48:1~52:12。。

MM 國語堂報告事項:

- 1. 下週 12 月 10 日,由保羅牧師 Rev. Paul Carr 分享信息。
- 懇請 聖靈掌權,並引導國語堂各項事工。 請為牧師、同工的服 侍,及每位會友代禱,用屬基督的愛,來彼此托住。
- 3. 請為臺恩國語堂事工和屬靈生命的成長學習代禱。



哥林多前書 3:10~11

基,有別人在上面建造,只是各人要謹慎怎樣在上 面建造。因為那已經立好的根基就是耶稣基督,此 外沒有人能立別的根基。

聖工分擔	本週 This Week (12/03/2023)			下週 Next Week (12/10/2023)			
司會 Worship	Leader	蘇素碧			巫宗翰		
司琴 Pianist		~~~			~~~		
領詩 Praise T	eam	~~~			~~~		
獻詩 Anthem		有志			成人聖歌隊		
讀經 Bible Re	蘇素碧			巫宗翰			
奉獻 Offering	~~~			~~~			
招待 Greeter	江明雄、周彩蓮			Jess Rapanan、洪素彫			
投影設計 P. I	劉慈敏			劉慈敏			
投影 P. P. Dis	巫宗翰			洪素彫			
主日人數統 Attendance Ke	問彩蓮			周彩蓮			
待降節點燭事	(期待、盼望)		(信心、備辦)				
Advent Car	王澄材、陳雪嬌		胡頌一、蘇芳苓				
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	國語 MM	青 ^公 You		主日學 SS	合計 Total
出席 (11/26) Attendance	50	21	27	9		8	115**
奉獻 (11/26) Offering	~~~	~~~	~~~		~~~		~~~

** 3 Persons attended for two worship sessions.

台語堂祈禱會/TM Prayer Meeting: 每週五10:00am, Line線上舉行。 台語堂杳經班/TM Adult Bible Study: 每週四10:00am, Line線上舉行。 台語堂細胞小組/TM Cell Group:聚會時間由各小組組長安排。

台語堂每週成人查經進度/TM Bible Reading:請大家瀏覽教會網站。

英語成人主日學/EM Adult Sunday School: TBD

EM Bible Reading: https://fgcct.org/discipleship-groups/.

國語堂慕道班/MM New believer's class: Every Sun./1:00pm~1:30pm。 國語堂祈禱會/MM Prayer Meeting: Every Sat./9:30am~10:00am。(Zoom) 國語堂查經班/MM Bible Study: Every Sun./7:00pm~8:00pm。(Zoom)

主日講道 Sunday Sermon --請點閱教會網站,觀看每週講道信息。